

## 巴斯夫大中华区营运与基地管理全球高级副总裁

## Senior Vice President - Operation s & S i t e Management Greater China of BASF

莫立森博士现任巴斯夫大中华区营运与基地管理全球高级副总裁, 自2013年起开始 负责巴斯夫在大中华区基地及办公室的营运管理工作,他的工作地点为中国上海。 2018年, 莫立森博士荣获上海市政府颁发的"白玉兰纪念奖"。 2009至2013年, 他曾 任巴斯夫分散体和颜料业务亚太区技术营运全球副总裁; 2006至2009年, 他曾任巴斯 夫东南亚有限公司功能性聚合物生产及供应链管理全球副 总裁。 莫立森博士于1993年 在德国加入巴斯夫, 先后在德国和澳大利亚担任过一系列基 地及业务管理职务。莫立森 博士拥有悉尼大学物理化学博士学位。

As Senior Vice President, Operations & Site Management Greater China, BASF, Dr. Bradley Morrison has been responsible for operation and management of BASF sites and offices in Greater China since 2013. He is based in Shanghai, China. In 2018, Dr. Morrison was honored with Magnolia Award by the Shanghai Municipal Government. Prior to his current role, Dr. Morrison was Vice President of Technical Operations, responsible for BASF's Dispersions & Pigments Asia Pacific business from 2009 to 2013. He also served as Vice President, Production & Supply Chain Management, Functional Polymers, BASF South East Asia Pte. Ltd between 2006 to 2009. Dr. Morrison began his career at BASF in Germany in 1993. Then he served a slew of site and business managing roles at BASF in Germany and Australia. He holds a Ph.D. in Physical Chemistry from the University of Sydney.



莫立森博士

Dr. Bradley Morrison